
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 14. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 189

Forslag til lov om ændring af udlændingeloven. (Justering af kravene i beløbs-

ordningen).

Af Martin Henriksen (DF) m.fl.

Spørgsmål 2

Er ministeren bekendt med, at antallet af fuldtidsbeskæftigede udlændinge i

Danmark er steget med 30 % de sidste 3 år fra ca. 161.500 til over 209.000

ifølge jobindsats.dk? Det svarer til ca. 293.000 personer. Er ministeren enig i,

at de 5-6.000 personer, der tiltrækkes via beløbsordningen, dermed udgør en

relativt lille andel af de personer, der ansattes i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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